
 
 
 
 
 

Raadsinformatiebrief 

 

 

Behandeling in commissie 

Niet van toepassing. 

 

Kennisnemen van: 

Ontwikkelingen AED-stichtingen en AED-dekkend netwerk. 

 

Aanleiding 

U is toegezegd dat het college zich extra inspant om te komen tot een AED-dekkend netwerk, dat 

voldoet aan de 6 minutennorm. 

 

Sinds medio juni van dit jaar is Schijndel Hartsave opgericht. Daardoor heeft Meierijstad in elke 

voormalige gemeente nu een AED-stichting. Sindsdien is de samenwerking met alle betrokken 

partijen verder opgezocht en geoptimaliseerd. Daarbij zijn ook de wijk- en dorpsraden betrokken. 

Door deze goede samenwerking zijn in de laatste maanden grote stappen gezet naar een verdere 

harmonisatie en een AED-dekkend netwerk. Ook zijn er nieuwe mooie ontwikkelingen rondom de 

AED’s. 

 

Met deze raadsinformatiebrief informeert het college u over deze ontwikkelingen, waaronder die 

over het AED-dekkend netwerk. 

 

Kernboodschap 
 

Mooie mijlpaal 

Schijndel Hartsave is in juni 2019 formeel opgericht. Dat betekent dat nu elke kern voorzien is van 

een Hartsav(f)estichting: 

- Stichting Veghel Hartsave 

- Stichting Rooi Hartsafe 

- Stichting Schijndel Hartsave 
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Reanimatiemarathon 

Ook is het vermelden waard dat op initiatief van de Hartsav(f)e-stichtingen op 28 september jl.  

een reanimatiemarathon heeft plaatsgevonden op het Fioretti College. Meer dan 100 inwoners 

zijn gecertificeerd tot burgerhulpverlener. Ook college- en raadsleden waren daarbij aanwezig. 

 

Bijna AED-dekkend netwerk 

Daarnaast heeft gemeente Meierijstad een bijna volledig dekkend netwerk, zonder de 

buitengebieden meegerekend. 

 

Samenwerking met betrokken partijen 

De samenwerking met betrokken partijen is goed en constructief. Er is een werkgroep ingesteld 

met partijen die in Meierijstad van doen hebben met AED’s: 

- per AED-stichting 1 bestuurslid 

- namens alle wijk- en dorpsraden 2 afgevaardigden 

- namens de gemeente 1 afgevaardigde 

 

Doelen van de werkgroep 

-  een AED-dekkend netwerk in heel Meierijstad, te beginnen het netwerk te voltooien 

binnen de kernen. Vanaf 2020 gaat het ook spelen dat er AED’s aan vervanging toe zijn; 

- vanaf 2020 ook aan de slag met een AED-dekkend netwerk in het buitengebied; 

- financieel en inhoudelijk inzicht verkrijgen in de situatie in de verschillen tussen de drie 

AED-stichtingen; 

- onderzoeken hoe het aantal burgerhulpverleners uit te breiden en hoe huidige 

burgerhulpverleners herhalingscursussen te laten blijven volgen. Zonder 

burgerhulpverleners heeft het AED-dekkend netwerk namelijk geen toegevoegde waarde; 

- aan de hand van scenario’s mogelijk een voorstel doen richting het college/ de raad bij 

de Kadernota; 

 

Rol van de wijk- en dorpsraden 

De drie stichtingen zijn en blijven gemeentelijk aanspreekpunt. Maar ook de wijk- en dorpsraden 

spelen een rol in de AED’s. De werkgroep is bezig om afspraken te maken wat de rol van de wijk- 

en dorpsraden wordt en welke financiën daar bij horen. 

 

AED’s van buiten naar binnen 

De AED-stichtingen en gemeente communiceren actief richting het POM-netwerk (Platform 

Ondernemend Meierijstad) en bedrijven met het verzoek de AED’s van binnen naar buiten te 

hangen. Het merendeel van de AED’s hangt al buiten, zodat burgerhulpverleners bij een oproep 

hier direct gebruik van kunnen maken. Echter hangen sommige bedrijven de AED’s binnen. Dat is 

hun goed recht, omdat die AED’s door hen zelf zijn aangeschaft. Echter is het doel van de 

werkgroep dat deze AED’s buiten komen te hangen. 

 

AED’s in het buitengebied 

In de kernen van Meierijstad is er bijna een AED-dekkend netwerk. Daar gaan de AED-stichtingen 

eerst verder mee aan de slag. Ook gaan ze in 2020 aan de slag met een AED-dekkend netwerk 

voor het buitengebied. Welke voorwaarden daarvoor gelden, zal in 2020 verder worden uitgewerkt 

met de werkgroep. Het is namelijk niet reëel om ook in het buitengebied de 6-minuten norm te 

hanteren. 
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Één kaart met alle AED’s in heel Meierijstad 

Elke AED-stichting heeft afzonderlijk een kaart van hun kern waarop te zien is waar alle AED’s 

hangen. Dit was echter nog niet Meierijstad breed. We hebben nu een digitale kaart ontwikkeld, 

waarop direct te zien is in heel Meierijstad waar alle AED’s hangen. Via de volgende link kunt u de  

eerste versie zien, die nog geoptimaliseerd moet worden: 

https://meierijstad.maps.arcgis.com/apps/webappviewer/index.html?id=88ef7b8a99f0442b954968

9494632e0a 
 

Complexiteit 

Elke betrokken partij in de werkgroep geeft aan dat we te maken hebben met een complexe 

situatie. Reden is namelijk dat de AED-stichtingen elk op een andere manier hebben geregeld: 

- het onderhoud 

- het eigenaarschap van een AED 

- het beheer 

- cursussen 

 

Dat betekent dat we vanaf 2020 gaan onderzoeken waar de verschillen zitten, welke financiën al 

dan niet nodig zijn voor bovengenoemde punten en hoe we dit kunnen organiseren. Daarbij wordt 

ook het bedrijfsleven betrokken. 

 

Communicatie 

- 

 

Participatie 

 De werkgroep houdt elkaar op de hoogte van de ontwikkelingen en stemt met elkaar af 

waar en wanneer nodig. 

 Uiteraard worden voor toekomstige keuzes de partijen in de werkgroep betrokken. 

 

Duurzaamheid 

AED’s dragen bij aan de gezondheid van onze inwoners. 

 

Financiën 
Structurele subsidie 

De totale structurele subsidie van € 12.000,-, verdeeld over de drie AED-stichtingen, is in de 

gemeentelijke begroting opgenomen voor de komende jaren. 

 

Incidenteel bedrag van de RAV 2020 

De Regionale Ambulance Voorziening (RAV) heeft voor 2020 éénmalig een bedrag beschikbaar 

gesteld van € 10.000,-. In overleg met de werkgroep is afgesproken dat dit bedrag naar de AED-

stichtingen gaat. Dit bedrag zetten ze in voor: 

- AED-dekkend netwerk binnen de kernen te volbrengen 

- Onderhoud en beheer van de AED’s 

- Cursussen burgerhulpverlening 

 

Kadernota voor structurele financiën vanaf 2021 

Nadat de werkgroep inzicht heeft gekregen in de complexe situatie en daardoor weet wat de 

structurele kosten gaan worden, zal mogelijk een verzoek worden ingediend bij de Kadernota. 

 

 

 

https://meierijstad.maps.arcgis.com/apps/webappviewer/index.html?id=88ef7b8a99f0442b9549689494632e0a
https://meierijstad.maps.arcgis.com/apps/webappviewer/index.html?id=88ef7b8a99f0442b9549689494632e0a
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Planning 

In januari 2020 krijgt de werkgroep een vervolg. Daarbij zal direct worden ingezet op het voltooien 

van het AED-dekkend netwerk binnen de kernen. Tevens gaat de werkgroep direct verder met 

inzicht verkrijgen in de complexe situatie die de afzonderlijke AED-stichtingen met zich 

meebrengen. 

 

Bijlage(n) 

- 

 

 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Meierijstad 

De secretaris,     De burgemeester, 

drs. M.G.C. Wilms-Wils RA   ir. C.H.C. van Rooij 

 

 

  

 


